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2022 рік став для всіх українців роком випробувань, стійкості, єдності та 
справжньої мужності. Через повномасштабне вторгнення росії в Україну, 
посягання на незалежність та цілісність країни всі українці згуртувались, 
об’єднались та почали мужньо протидіяти крайні-агресору. Саме ця війна 
довела, що Україна - єдина країна! Я особисто, ж  і абсолютна більшість моїх 
колег-депутатів Запорізької міської ради, не виїхав з рідного міста в більш 
безпечні регіони чи країни, а залишився в рідному та нескореному Запоріжжі, 
разом з містянами та представниками міської влади, і продовжив працювати, 
обговорювати, приймати разом з депутатським корпусом важливі рішення для 
містян, обороноздатності міста.

З самого початку війни разом з моїми помічниками почали займатись 
волонтерством. Допомагали шпиталю, ХАБам по роботі з переселенцями, 
військовослужбовцям ЗСУ, ТерОб, НацГвардії, Патрульній поліції, а саме 
привозили питну воду, медикаменти, засоби особистої гігієни, одяг, взуття, 
шкарпетки, продукти харчування, каву, чай, цукор, електричні плити та багато 
іншого, чим й продовжуємо займатися. Творимо добро разом та разом 
наближаємо Перемогу України!

Як депутат Запорізької міської ради, у 2022 році взяв участь у 9-ти 
пленарних засіданнях міської ради, під час яких розглядалися питання та 
приймалися важливі рішення щодо функціонування, розвитку, обороноздатності 
міста, вкрай важливі міські програми. Також взяв участь у роботі постійної 
комісії з питань освіти, науки, культури, спорту, молоді та туризму. Всього було 
проведено 22 засідання комісії, на 21 засіданні був присутнім. Виступив 
ініціатором та співініціатором проведення трьох виїзних комісій з 
представниками Департаменту освіти і науки Запорізької міської ради, 
Департаменту культури і туризму Запорізької міської ради під час яких 
вивчались важливі питання освіти, культури нашого міста.

За звітний період разом із помічниками пройів 21 депутатський прийом.
За 2022 рік мною було спрямовано 23 депутатських звернення до 

виконавчих органів ради, які стосувалися розв’язання проблем мешканців 
Запоріжжя, більшість яких вирішено на користь містян.

Наприклад,
1. Завдяки спільній продуктивній роботі депутатського корпусу разом з міською, 
районної владою вдалося здійснити частковий ремонт дороги вулиці 
Інститутської;
2. Зміг допомогти вирішити питання щодо технічного стану житлового будинку 
по вулиці Жуковського, 80 (надані доручення ТОВ «Місто для людей», КП 
«Водоканал»);
3. Порушено питання щодо передачі електричних опор по вулиці Костянтина 
Великого у господарське відання КП «Запоріжміськсвітло» у кількості 15 
одиниць;
4. Встановлено дорожні знаки на перехресті вул. Фортечної/вул. Залізничної, 
відповідно до вимог ДСТУ 4100-2021;
5. Прибрано сміття, обрізане гілля по вул. Аваліані;



6. Порушено питання щодо допуску мешканців будинку № 3 по вулиці Ситова 
до підвального приміщення (найпростіше укриття);
7. Виконані роботи з відновлення скління вікон сходових клітин в будинку 
№ 64 по вул. Приходській;
8. Виконані роботи з утеплення вікон сходових клітин в будинку № 20 по вул. 
Костянтина Великого тощо.

За рахунок депутатського фонду на 2022 рік була надана матеріальна 
допомога мешканцям міста Запоріжжя, які потребують дорого лікування та 
придбання ліків, реабілітаційного періоду, потрапили у скрутне матеріальне 
становище. Загалом було надано матеріальну допомогу 82 мешканцям міста та 
26 мешканцям через об’єднані депутатські фонди.

В межах фонду було виділено:
- на допомогу в межах програми підтримки ДФТГ;
- на капітальний ремонт фасаду житлового будинку № 3 по вулиці Хакаська;
- на добровольче формування територіальної громади міста № 1 Запоріжжя 
«ЩИТ».
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